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HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
 

1. Velkommen 
(10 min) 

Velkommen til Neel  
Tak for en fin præsentation og en fin velkomst. 

2. Status fra elevrådet 
(5 min) 

Nyt fra elevrådet 
Intet nyt fra elevrådet, da de har travlt med prøver og afslutning. Der 
kommer nyt valg efter sommerferien. 

3. Covid-19 (Tommy) 
(10 min) 
 

General Corona-status. Orientering om organisering og test. 
Vi har mere testkapacitet nu, da alle er tilbage på skolen. Vi tester 
tirsdag og fredag og husker eleverne på det om morgenen. 
Vi kører videre med formen på undervisningen med fagmodulstanken 
på de store elever, så alle fag bliver tilgodeset, så vidt muligt. 
Det betyder også, at vi ikke blander klasser og lærere for meget, så vi 
ikke bliver så hårdt ramt, hvis smitten skulle ramme. 
Vi skruer op pr. 31.5 så 5.-9 kl. kommer i skole fra 8-14 og 0-.4. kl. 
fastholder den model, vi hele tiden har haft, 8.-13.30. Vi har 
understøttet med to-lærere, så der er mulighed for at lave andre ting 
i undervisningen. 
Vi er opmærksomme på svømmesituationen for de ramte klasser.  
 

4. Økonomi (Tommy) 
(15 min) 
 

Tommy giver en generel status og gennemgang af økonomi, 
herunder indblik i tildelinger i forbindelse med Play@heart. 

Økonomien på skolen hænger sammen og stemmer overens med 
estimatet. 
250.000 til etablering af play@heart, samt en 90% stilling over de 
næste fem år. 
 

5. Vision (Sille/Tommy) 
(30 min) 

 

Vi har i efteråret startet processen med den overordnede vision for 
vores skole den proces vil vi nu sætte mere koncentreret fokus på.  
 
Vi ønsker en fælles vision, som sætter en udviklende retning vores 
skole og som alle interessenter kan tage ejerskab på. Hovedformålet 
er hvordan vi skaber værdi for det enkelte barn, så det bliver den 
bedste udgave af sig selv. 
 
Vi foreslår vi nedsætter en fokusgruppe, som kan arbejde mere 
koncentreret med vision – herunder revidering af værdigrundlag. 
Desuden vil vi gerne høre stemningen for ny identitet, nyt logo som 
kan underbygge en positiv storytelling om vores skole. 
Efter drøftelse blev der aftalt at nedsætte en fokusgruppe, der 
arbejder videre med processen ud fra de visioner, som personalet har 
arbejdet med i efteråret. Opmærksomhed på alle perspektiver ind i 
skolen – også eleverne. 
Gruppen består af: Nis, Sille, Jannie, Bob, Tommy, Carsten, Neel, 1 
lærer, 1 pædagog. 
Skolen finder en lærerrepræsentant og pædagogrepræsentant. 
 



6. Kommunikation (Sille) 
(30 min) 

Nu hvor der åbnes op for at kunne mødes igen genoptager vi 
arbejdet med kommunikationsprincippet. Generelt er der et overlap 
mellem princip om kommunikation og princip om samarbejdet 
mellem skole og hjem.  
 
Tommy fortæller om nye vinkler i skolehjem-samarbejdet.  
 
Kort drøftelse af samhørighed mellem kommunikation og skole-hjem-
samarbejdet. 
 
Dato for møde i kommunikationsgruppen. 
 
Ny organisering næste år for årets faste møder med forældre  
Et forældremøde 
To skole-hjem-samtaler med primærvoksne 
En skole-hjem-samtale med faglærere i en café-form. 
 
Sille er tovholder på at indkalde kommunikationsgruppen til møde. 
Det koordineres ved en doodle. 
Gruppen består af: Janne, Jannie, Nis, Sille, Asta, Tommy, 1 lærer.  
Skolen finder en lærerrepræsentant. 
 

7. NYT fra 
(15 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 

8. Punkter til næste møde  
(5 min) 
 

Kontaktforældremøde 
Godkendelse af Skema 

9. Eventuelt 
(5 min) 
 

Sidste skoledag for 9.kl d. 18.6. Dimission d. 23.6.  
Næste skolebestyrelsesmøde flyttes til d. 16.6 grundet en vigtig 
fælles kulturel oplevelse i Danmark d. 17.6. 
 

 


